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Dr. Szili Katalin
az Orszdggyűlés Ehröke részérc

Helyben

Tiaztelt Elnök Asszony!

„A Magyar Honvédség reformjának befejezést ifimét csak leépítéseket és laktanya-
bezárásokat jelent?" címmel a 1'iázszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtatú
Szekeres lmre honvédelmi miniszter úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

TivzteltMinwzter Úr!

Budapest, 2006 . szeptember 13 .

s tvatala
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Érkezett: 2006 SZEPT 14.

Irtícbeli kérdés

Noha Juhász Fcrcnc az előző kormányzati ciklus végén kijelentette, hogy befejeződött a
Magyar ITonvidség átalakítása- nem lesi több leépítés, nem lesz több laktanya-bezárás . Fnnck
ellenére a 2006 . évi kortnámyprogranl azonban arról szól, és ezt Ön is többs7.ür kiemelte, hogy
befejezik a Magyar Honvédség reformját . Különböző dokumentumokból és nyilatkozatokból
egyértcImCivé vált, hagy valójában ismételten ütemesen iblytatják a Mag.yar Honvédség
leépítését. Szakértői vé.lcm6nyek szerint a létszám es6kkentésének célja mellett egyre erősödő
liwtgsúlyt kap mint Wbb írtékes, a honvéasóg haszru`lat tban levő ingatlan kiürítcse és
értékesítése-

Kérdezem a Miniszter úrtól :

'hervezik-c katonai alakulatok átcsoportosításival laktanyák kiürítését, és melyek
ezek?

2. A vezetőszervek, a háttérintézmények és a logisztikai szervezet átszervezése során,
mely ingatlanokat s -r indékoznak kiüríteni és értékesíteni_

Dr. L.ízár János
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